

彩色的世界

8D 罗平油菜花 昆明 东川红土地 元阳

8 Days Luo Ping, Kun Ming, Dongchuan Red

观光景点/DESTINATIONS

昆明/东川红土地：锦秀田园，打马砍，落霞 Jing Xiu Garden, Da Ma Kan,
Falling clouds ditch

罗平：九龙河瀑布群，油菜花海 Kowloon River Falls, Rapeseed flowers sea

元阳：元阳梯田，老虎嘴，多依树日出 Yuanyang Terraced Fields, Tiger Mouth,
Duo Yi Sunrise

罗平油菜花最佳观赏时间：2月10日至3月5日，大概1个多月时间！

The best month to visit Luo Ping Repeseed Flower Sea is from *10 of February to 5th*

第一天，

吉隆坡抵昆，接机乘车前往春城-昆明，安排晚餐，入住酒店

第二天，

早餐后乘车前往东川红土地，参观锦秀田园、打马砍、落霞沟。

第三天，

乐谱凹，接着前往中国四大油菜花观景地之一-**罗平**，这里的油菜花漫山遍野，郁郁葱葱，辽阔无垠——湛蓝的天空下一片金色的花海，让你沉醉于在花海中沉浮中的罗平城，仿佛置身大海中的岛屿仿佛置身大海中的岛屿。

第四天，

罗平-民族风情古朴浓郁，自然风光秀丽迷人。雄奇壮美的**九龙河瀑布群**、柔美清幽的**多依河风光**、险峻幽深的鲁布革小三峡景区，让人魂牵梦萦，留连忘返。尤其是每年春季(2-3月)，盛开在罗平坝子里喀斯特峰丛中的80万亩**油菜花海（金鸡峰丛、螺丝田）**，更是充分展现了自然天成花园的独特魅力。

第五天，

早晨出发前往**元阳梯田**，体验哈尼族风情，下午前往被美国摄影师称为“世界上最壮丽的田园风光”-**老虎嘴**景区等待日落。

第六天，

元阳的云海气势磅礴，**多依树日出**在阳光的照射下，云海中的云团、云层和云浪染上绚丽多姿的色彩，像锦缎、像胭脂，似海非海，非海似海，美不胜收。当云雾散尽，峡谷空旷，村寨布局其中，青山、梯田蘑菇房构成了一幅神奇而美妙的画卷。

第七天，

早餐后,返回**昆明**参观金马碧鸡坊。

第八天，

早餐后翠湖观鸥,送机返程，结束行程！



运通假期
CETT Holiday



锦秀田园
Jing Xiu Garden



老虎嘴 The Tiger Mouth

DAY 1

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Kunming, Capital of Yunnan. After Dinner, transfer to hotel.

DAY 2

After breakfast, depart to Dong Chuan Red Land, DaMaKa & Falling Clouds Ditch.

DAY 3

A day visit to Luo Ping. Enjoy the beautiful mountain view of rapeseed plantations, Under the Blue sky, to view the golden color in the midst of rapeseed flowers in Luo Ping.

DAY 4

Luo Ping, a traditional scenic town, with beautiful scenery. Visit to the magnificent Kowloon River water falls, and the Duo Yi River, together with Rubu Leather which forms the scenic area of Little Three Gorges. In the spring season, over 800,000 acres of rapeseed flower blooms in The Karst peaks of Luo Ping Bazi, it fully demonstrates the unique charm of natural TianCheng Farm.

DAY 5

Depart to Yuanyang Terraced Field in the morning, experience the culture of Hani tribe. In the afternoon, continue the journey to the Tiger Mouth scenic area, as an American photographer considered "The most magnificent rural scenery in the world" to view the beautiful sun set.

DAY 6

The Duo Yi Sunrise, a perfect combination of the sunlight shining on the sea of clouds. The layers of the clouds presented a colorful and spectacular sunrise view. Next station, in the layout of the village, Castle Peak and terraced mushroom houses form a magical and wonderful picture.

DAY 7

After breakfast, proceed to Kunming visit the Golden Horse & Green Rooster Archways.

DAY 8

This morning, visit the Green Lake Park to view the seagulls. transfer to Kunming Airport for your flight home.

★★昆明春季气候温暖，干燥少雨，蒸发旺盛，日温变化大，注意防寒保暖，多喝水。昆明的紫外线非常强，出门前记得擦防晒霜或者携带遮阳工具。昆明、罗平、元阳春季平均温度是7 ~ 21度。

The average spring temperature in Kunming, Luoping and Yuanyang is 7 to 21 degrees. Encourage to keep self warm, drink plenty of water and apply sun cream before depart to any places.

行程/Itinerary

Day 1	KL – Kun Ming		第一天	吉隆坡/昆明	
Day 2	Kun Ming – Luo Ping	(B,L,D)	第二天	昆明/东川红土地/罗平	(早, 午, 晚)
Day 3	Luo Ping	(B,L,D)	第三天	罗平	(早, 午, 晚)
Day 4	Luo Ping	(B,L,D)	第四天	罗平	(早, 午, 晚)
Day 5	Luo Ping – Yuan Yang	(B,L,D)	第五天	罗平/元阳	(早, 午, 晚)
Day 6	Yuan Yang	(B,L,D)	第六天	元阳	(早, 午, 晚)
Day 7	Yuan Yang – Kun Ming	(B,L,D)	第七天	元阳/昆明	(早, 午, 晚)
Day 8	Kun Ming – KL	(B)	第八天	昆明/吉隆坡	(早)

油菜花海
Rapeseed Flowers Sea



东川红土地
Dong Chuan Red



Luo Ping
| 罗平 |
油菜花

